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 Arupärimine valla teede seisukorra ja rahastamise kohta 

 

Palume põhjendada miks on vallateede korrashoiuks  2023 eelarves raha kärbitud 

kruusateede arvelt võrreldes eelmiste aastatega, samaaegselt kruusateede olukord on 

muutunud halvemaks. Pole suudetud korrapäraselt hööveldada ja kruusa peale 

vedada. Kruusateede halb olukord mõjutab nii töölkäimist, kui kohapealseid 

ettevõtjaid. 

Eelarve seletuskirjast selgub, et on planeeritud 2023 tänavavalgustuse ehituseks 70 

000  ja teede pindamiseks ja mustkatte alla viimiseks 200 000 eurot. 150 000 

kergliiklustee ehitamiseks . 

Palun tuua välja objektide lõikes kruusateed, millised saavad sellel aastal remonditud 

ja millised mitte, mis on ülesse loetletud teehoiu kavas, millise rahasumma ulatuses? 

Kuidas näeb välja objektide järjekorras pingerida? 

Milline rahasumma on planeeritud teede hööveldamiseks ja kui suure summa eest on 

ette nähtud talihoole, sellest libeduse tõrje? 
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